
KOMISE PRO ROZVOJ SÍDLIŠŤ RADY MĚSTA KOLÍNA 

Zápis z jednání ze dne 25. 3. 2015 

Přítomni: Křapka Petr, Matuška Daniel, Šimon Jaroslav, Vendlová Božena, Vladyka Pavel  

Hosté:   Ing. Martin Tichý - ORR, 

Omluveni: Hladíková Pavlína, JUDr. Molnár Karel, Šrámek Jiří 

Nepřítomni: Kováčiný Pavel 

Program jednání komise 

1. Zahájení jednání 

   Jednání bylo zahájeno v 16:00 v zasedací místnosti ORR. 

2. Ing. Martin Tichý 

   Seznámení s projektem revitalizace sídlišť. První etapa obnovy vnitroblokového 

prostoru Šachovnice byla dokončena. Připravuje se úprava sídliště Rimavská Sobota a 

Masarykova. Projekt revitalizace je zaměřen na úpravu zeleně, kdy se vychází ze 

skandinávského modelu – chodníky a cesty budou respektovat již vyšlapané trasy. 

Cesty budou vysypány mlatovým povrchem nebo budou vydlážděny. Stávající chodníky 

budou opraveny. Vybudovat by se měla čtyři místa s herními prvky pro nejmenší i 

workoutové hřiště pro teenagery. Záměrem je oslovit děti a mládež a dostat je od 

počítačů a televizí. V plánu je i nový mobiliář v podobě laviček a dalšího vybavení. 

   Dalším projektem kolínských sídlišť je revitalizace kontejnerových stání. Připravuje se 

projektový návrh včetně položkového výkazu. Architektonický návrh pro tří až sedmi 

kontejnerové stání financuje město Kolín.  

   Dalším bodem jednání je Bikepark v Bezručově ulici – bikové hřiště je u konce své 

životnosti a zvažuje se čím jej nahradit. Obnovení bikeparku v plánu není. Uvažuje se o 

hřišti pro aktivní odpočinek dětí. Mezi návrhy je lanové centrum nebo minigolf. Další 

návrhy vítány 

3. Diskuze 

   Špatná kvalita vody v některých kolínských sídlištích. Jedná se především o sídliště u 

Vodárny. Časté problémy vodovodními bateriemi, potrubím, varnými konvicemi atd., 

které znamenají nemalé náklady na opravy a náhrady. Pro potřeby dalšího jednání 

připraví podklady pan Šimon a pan Matuška. 

   Problémy na centrálním hřišti v ulici Rimavská Sobota – časté poškození oplocení a 

pohyb nežádoucích osob po areálu hřiště, ucpávání záchodů a nepořádek 



v umyvárnách. Hřiště vybaveno kamerami a nyní pod dohledem policie. Dále na hřišti 

byly vybudovány hodiny s komunikačním zařízením pro případ nouze či zranění. 

   Dále se komise zabývala úpravou okolí panelových domů. Diskuze ohledně možností 

motivace upravených záhonů před domy, květin na balkonech apod. 

4. Závěr 

Termín příštího jednání komise 22. 4. 2015 od 16:00. 

 

Zpracoval:  

 
 

  

Vladyka Pavel 

předseda Komise pro rozvoj sídlišť 

 

 

   

                      

                   


